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Vážený pane prezidente,

odpovídám na Váš dopis, který jste zaslal jménem SIA ČR členům vlády a Parlamentu 

ČR v souvislosti se spuštěním digitalizace stavebního řízení.

Vláda ČR si uvědomuje problémy a komplikace vzniklé spuštěním digitalizace 

stavebního řízení, a se kterými se od jeho začátku potýkají zaměstnanci stavebních 

úřadů. Smyslem digitalizace stavebního řízení je výrazně usnadnit a zrychlit proces 

všem účastníkům stavebního řízení a územního plánování, a nikoli je zatěžovat 

a prodlužovat práci úředníků i samotných žadatelů. Tento cíl systém nyní neplní, byť se 

jeho funkcionality postupně doplňují. 

Uložil jsem proto vicepremiérovi Ivanu Bartošovi, aby Ministerstvo pro místní rozvoj 

(MMR) odstranilo veškeré systémové nedostatky a aby výrazně lépe komunikovalo se 

stavebními úřady. Problematiku vláda pravidelně řeší na svých jednání a její členové 

jsou o aktuálním stavu informováni. Současně jsem pověřil Ministerstvo dopravy, 

Ministerstvo financí a Ministerstvo průmyslu a obchodu, aby byly MMR v případě 

potřeby nápomocni. Také se již uskutečnila řada jednání vicepremiéra Bartoše 

s představiteli různých organizací, které mají výhrady k novým informačním systémům 

stavební správy. Dne 23. srpna 2024 byla navíc spuštěna nová verze Národního 

geoportálu územního plánování.

MMR nyní pracuje na odstranění veškerých systémových nedostatků a na nápravě 

všech problémů tak, aby digitalizace stavebního řízení konečně plnila svůj účel 



a skutečně zjednodušila a zefektivnila celý proces stavebního řízení pro všechny 

dotčené účastníky. Věřím, že se problémy podaří v co nejkratším čase odstranit.
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